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یادی از شهید مدافع حرم علی نظری 
خودش را فدای همرزمش کرد

شهید مدافع حرم علی نظری متولد 1353 در 
جهرم بود که 16 مردادماه 1395 در حلب سوریه 
به شهادت رسید. وی کمی قبل از آخرین اعزامش 
به ســوریه، به دلیل مشکلی که در مهره کمرش 
داشت از سوی پزشک برای عمل جراحی معرفی 
شــده بود، اما به جهت اعتقادی که به حضور در 
جبهه مقاومت اســامی و دفاع از حریم اهل بیت 

داشت، بیماری اش را بروز نداد و داوطلبانه به سفری می رفت که بازگشتی برایش 
مقدر نشده بود.  همسر شهید نظری در مصاحبه ای می گفت: خود علی آقا تا وقتی 
که بود زیاد از مسائل رزمندگی اش صحبت نمی کرد. اینجا معاون گردان حمزه از 
تیپ المهدی بود، اما آنجا نمی دانم چه سمتی داشت. منتها آموزش های زیادی را 
پشت ســر گذاشته و به اصطاح یک رزمنده تمام عیار بود. شهادتش هم به خاطر 
نجات جان یک رزمنده بود. همرزمش می گفت روز شهادت علی آقا شنیدیم یکی 
از رزمنده های افغانی تیپ فاطمیون مجروح شده است. بنده خدا جایی افتاده بود 
که امکان دسترســی به آنجا ســخت بود، اما علی یک آرپی جی بر می دارد و به 
دو نفر دیگر از دوســتانش می گوید من دشمن را مشغول می کنم شما مجروح را 
بیاورید. می رود و آرپی جی را هم شــلیک می کند، اما موقع برگشت مورد اصابت 

قرار می گیرد و به شهادت می رسد. 
برادر شهید نظری، در مصاحبه ای در رابطه با بخشی از وصیت نامه شهید گفته 
بود: »علی در بخشــی از وصیت نامه اش  اشــاره کرده که مبلغی از بیمه عمر او به 
نیازمندان و افراد کم بضاعت اختصاص پیدا کند. او خودش سال ها قبل تحت پوشش 
امداد بود و می خواست پس از شهادتش از این طریق کمکی به این قشر کرده باشد.«

تناقض در صحبت های اعضای هیئت رئیسه

نایب رئیس فدراسیون فوتبال: اساسنامه ایرادی ندارد
ابهامات فیفا را بعد از انتخابات برطرف کنیم

اخبار کوتاه از فوتبال
تیم ملی فوتبال ایران بدون هوادار مقابل عراق و بحرین؟

با توجه به شیوع کرونا، احتمالا تیم ملی بدون حضور تماشاگران در ادامه بازی های 
انتخابی جام جهانی به میدان می رود. پس از ماه ها باتکلیفی، برنامه بازی های معوقه 
از مرحله دوم انتخابی جام جهانی در قاره آسیا اعام شد و تیم ملی طبق پیش بینی ها، 
در مهر و آبان سال جاری چهار دیدار سرنوشت ساز خود را برگزار می کند.با این حال 
هنوز محل برگزاری مسابقات از سوی نهادهای بین المللی اعام نشده و مشخص نیست 
بازی ها طبق روال به صورت میزبان و میهمان برگزار می شود و تماشاگران می توانند از 
تیم خود در ورزشگاه حمایت کنند یا به علت ادامه شیوع کرونا، بازی ها در کشور ثالث 
یا در پشت درهای بسته برگزار می شود.این اقدام فیفا و AFC به علت ادامه شیوع کرونا 
در کشورهای مختلف جهان است. در حال حاضر کرونا در برخی از کشورها اوج گرفته 
و کارشناسان پیش بینی  می کنند در پاییز وضعیت انتقال این بیماری بدتر خواهد شد 
و پروتکل های بهداشتی باید با شدت بیش تری اجرا شود.در همین زمینه، رئیس کمیته 
پزشــکی یوفا اعام کرده تمام بازی های ملی در فصل پاییز بدون حضور تماشاگران 

برگزار می شود و فعا بازگشت هواداران به ورزشگاه ها ضرورتی ندارد.
تایید پرداختی فیفا به پرسپولیس رسید

فدراســیون بین المللی فوتبال تایید پرداخت طلب فرناندو گابریل را به باشــگاه 
پرســپولیس ارسال کرد.باشگاه پرسپولیس به دلیل تحریم های مالی نتوانست درآمد 
حاصل از حضور بازیکنان خود در جام جهانی ۲۰1۸ روســیه را از فیفا دریافت کند. 
سرخپوشــان پایتخت با وجود درآمد 6۰۰ هزار دلاری خود، بدهی حدود دو میلیون 
یورویی بابت عدم پرداخت مطالبات بازیکنان و مربیان خارجی پیشــین خود داشت. 
از این رو سرخپوشــان رایزنی های حقوقی لازم را برای پرداخت بخشی از بدهی های 
خود از این طریق کرد. فیفا نیز پذیرفت طلب ۲3 هزار دلاری فرناندو گابریل، 1۰ هزار 
دلاری ستن چوک و ۸۷ هزار دلاری نیلسون کوره آ را از محل درآمدهای پرسپولیس 
پرداخت کند. فدراســیون جهانی فوتبال در تازه ترین ایمیل ارســالی خود به باشگاه 
پرسپولیس پرداخت طلب قطعی فرناندو گابریل را اعام کرده است. همچنین در این 
نامه تاکید شــده که فیفا در حال انجام امور اداری مربوط به پرداخت پول بازیکن و 

مربی پیشین سرخ هاست.
کریمیان سرمربی شاهین شد

سعید مســی گر، مدیرعامل باشگاه شاهین بوشهر، از انتخاب کریمیان به عنوان 
ســرمربی و یک مربی کروات به عنوان دستیار او خبر داد و گفت: با توجه به شرایط 
پیش آمده و جدایی قطعی آقای میشو کریستیچوویچ، به دنبال آن بودیم که سبک 
قبلی تیم را ادامه دهیم و به همین علت تصمیم گرفته شد تا دراکو دراژیچ مربی اهل 
کرواســی در جهت تقویت کادرفنی به تیم اضافه شود و آقای کریمیان هم به عنوان 
سرمربی به فعالیت خود ادامه دهد. همچنین احتمال دارد یک مربی داخلی دیگر نیز 

به کادر فنی تیم ملحق شود.
موافقت باشگاه ماشین  سازی با استعفای احد شیخ لاری
هیئت مدیره باشگاه ماشین  سازی تبریز با استعفای سرمربی تیم موافقت کرد.

بر اســاس اعام حســن آذرنیا، مدیرعامل باشــگاه، پس از ارائه استعفای احد 
شــیخ لاری از سرمربی گری تیم فوتبال ماشین  سازی، هیئت مدیره باشگاه با بررسی 
موضوع با این استعفا موافقت کرد. مدیرعامل باشگاه ماشین  سازی همچنین از بررسی 
گزینه های جایگزین سرمربی تیم در هیئت مدیره خبر داد و اظهار کرد: به دلیل شرایط 
حساس تیم و لزوم حفظ آمادگی تیم، هیئت مدیره باشگاه با جلب نظر کمیته فنی، تا 

روز پنجشنبه )امروز( نسبت به انتخاب سرمربی جدید اقدام خواهد کرد.
استیلی: منصوریان گزینه سرمربیگری تیم جوانان است

سرمربی اسبق تیم ملی امید گفت: تا هفته آینده سرمربی تیم ملی جوانان انتخاب 
می شود.حمید اســتیلی درخصوص حضورش در فدراسیون فوتبال اظهار داشت: برای 
جلســه کمیته فنی حاضر شدیم معینی عضو جدید کمیته فنی انتخاب شد و موضوع 
این جلســه انتخاب سرمربی تیم ملی جوانان بود.وی افزود: هنوز به جمع بندی خاصی 
نرسیده ایم و نمی توانم اسم کسی را ببرم. خیلی گزینه وجود دارد و مربیان خوبی داریم. 
قرار اســت شنبه کمیته فنی تشکیل جلســه بدهد و روز یکشنبه با دبیرکل صحبت 
می کنیم و به احتمال زیاد در هفته آینده نام سرمربی معرفی می شود.استیلی درخصوص 
اردوهای تیم ملی جوانان عنوان کرد:  نزدیک ترین بازی برای تیم ملی جوانان در مهرماه 
است و چیزی عقب نیفتاده است.استیلی درخصوص گزینه های تیم ملی جوانان عنوان 
کرد:  علی منصوریان جزو گزینه ها برای سرمربیگری تیم جوانان است. آقای نبی گفته 
او هنوز جواب نداده، حدود ۷ ـ ۸ نام مطرح است. امیدوار هستیم به جمع بندی برسیم 
و بهترین گزینه را انتخاب کنیم.برنامه اردوهای تیم ملی مشخص است و حتما باید این 
اردوها برگزار شود. اگر تا آن زمان به جمع بندی برسیم سرمربی اردوها را برگزار می کند و 
در غیر این صورت کمک مربی ها این کار را انجام می دهند.وی در رابطه با گزینه خارجی 

برای هدایت تیم ملی جوانان گفت: خیر، اصاً گزینه خارجی بررسی نکردیم.

رئیس فدراسیون جودو گفت: شهادت شــهود ایرانی در دادگاه CAS در ماجرای تعلیق این فدراسیون خیانت به 
سرزمین مادری و کشورشان است.

آرش میراسماعیلی در واکنش به مصاحبه های اخیر شهود ایرانی پرونده جودو با رسانه های بیگانه اظهار داشت: نه به عنوان 
رئیس فدراســیون جودو بلکه به عنوان یک ایرانی باید بگویم اقدامات این نفرات به هیچ وجه قابل توجیه نیست. کسی نمی تواند 
در هیچ جای دنیا بر علیه کشــورش صحبت و شــهادت بدهد و بعد بخواهد خود را تطهیر کند. وی در ادامه گفت و گوی خود با 
خبرگزاری تســنیم یادآور شد: اقدام این نفرات به هیچ وجه قابل تطهیر نیست و خیانت است. هر چقدر بر خاف میل باطنی به 
این نفرات بی مهری شــده باشد، حق ندارند بر علیه سرزمین مادری و آب و خاک خود که اسم و رسم شان را مدیون آن هستند، 
شــهادت بدهند. اگر این آقایان به جایی رســیدند و مدال کسب کردند در ایران برای آنها از پول بیت المال هزینه شده است و از 
ایران رشد کردند. اگر در ایران و در باشگاه های این کشور و با حضور مربیان ایرانی برای آنها هزینه و وقت صرف نشده بود، هیچ 
وقت آنها به این جایگاه نمی رسیدند و حق ندارند به چنین چیزهایی پشت کنند و در صورت شهادت علیه کشورشان، اقدام آنها 
خیانت حســاب خواهد شد. رئیس فدراســیون جودو خاطرنشان کرد: به نظر من این اقدام شهود ایرانی خوش رقصی برای عوامل 
بیگانه اســت و شهادتشــان علیه ایران لکه ننگی بر پرونده ورزشی آنها تا آخر عمر خواهد بود. اقدام این نفرات خیانت به ۸۰، 9۰ 

هزار جودوکار ایرانی و بی آبرویی برای خودشان است.  
 لازم بــه یــادآوری اســت که دادگاه بین المللی ورزش، شــهریورماه ســال جــاری درباره تعلیــق جودو ایــران تصمیم گیری

خواهد کرد.

میراسماعیلی: شهادت علیه جودو، خوش رقصی برای بیگانگان است
خبرگزاری رویترز از آغاز فرآیند انتخاب میزبان جام ملت های آسیا ۲۰۲۷ خبر داد.
کنفدراسیون فوتبال آسیا در نهایت نامزدهای میزبانی جام ملت های آسیا ۲۰۲۷ را اعام کرده 
است و اکنون در حال بررسی شرایط این کشورها هستند تا میزبان دوره بعدی جام ملت های آسیا 
مشخص شود. هند یکی از کشورهایی است که درخواست میزبانی این رقابت ها را داده است. قطر، 
قهرمان فعلی آسیا و میزبان جام جهانی ۲۰۲۲ در کنار ایران، عربستان سعودی و ازبکستان دیگر 

عاقه مندان میزبانی مسابقات قهرمانی قاره هستند. 
کنفدراسیون فوتبال آسیا اکنون با هر یک از اعضایی که تمایل خود را به میزبانی اعام کردند 
همکاری خواهد داشــت و شرایط این کشورها را بررســی می کند و در نهایت میزبان نوزدهمین 
دوره جام ملت های آســیا در سال ۲۰۲۷ را اعام خواهد کرد.شیخ سلمان بن ابراهیم آل خلیفه، 
رئیس کنفدراسیون فوتبال آسیا سال گذشته »بزرگترین دوره جام ملت ها با حضور ۲۴ تیم را در 
امارات متحده عربی شــروع کرد و گفت که او انتظار دارد که چین در سال ۲۰۲3 از همه جهات 

انتظارات را برآورده کند.
قطــر این رقابت ها را در ســال های 19۸۸ و ۲۰11 میزبانی کــرد در حالی که ایران خاطرات 
خوبی از میزبانی از آن در سال های 196۸ و 19۷6 دارد و در هر دو دوره عنوان قهرمانی را کسب 
کرد. ماه گذشته هند میزبانی مسابقات جام ملت های آسیا ۲۰۲۲ زنان در ماه مه را به دست آورد.

آغاز فرآیند انتخاب میزبان جام ملت های آسیا ۲۰۲۷

سرویس ورزشی-
نایب رئیس و عضو هیئت رئیسه فدراسیون فوتبال 
در تازه ترین صحبت هایش مدعی شــده که فیفا باید 

مقابل اساسنامه فدراسیون کوتاه بیاید.
بعــد از اتفاقات مربوط به قرارداد فدراســیون فوتبال با 
مارک ویلموتس، این بار موضوع اساسنامه حسابی خبرساز 
شــده اســت. همین چند روز قبل بود که اســامیان عضو 
هیئت رئیســه فدراسیون فوتبال از مشــکات فدراسیون با 
فیفا در راه تایید اساســنامه گفــت. او تاکید کرد: »فوتبال 
ما با فیفا به مشــکل خورده  اســت. تاکید فیفا این اســت 
که نهاد خصوصی باشــد. این مشــکل را به وزارت ورزش و 
دولت منعکس کرده ایم. این چیزی نیســت که فدراســیون 
بتوانــد تصمیم بگیرد. نیاز به لایحه دارد که برود به مجلس. 
نمی شود ۲۰۸ عضو فیفا یک چیزی را بپذیرد و ما نه. به نظر 
من چیز بدی هم نیســت. چه کسی گفته دادن کار به مردم 
بد است. مجامع فدراســیون فوتبال هم جزوی از این مردم 

است. همه اینها تایید صاحیت شده اند.« 
محمود اسامیان همچنین خاطرنشــان کرد: »انتظارم 
از دولت و شــخص رئیس جمهور این اســت که ورود کند به 
این ماجرا. به خاطر سوء مدیریت ها مشکات زیادی در کشور 
داریم. مردم دلشان به فوتبال خوش است که نباید برای این 
بخش هم مشکل ایجاد کنیم. نباید اصرار کنیم که این ۲۰۸ 

بی خود می کنند و ما داریم درست عمل می کنیم.« 
باید فیفا را توجیه کرد

درســت ۴۸ ساعت پس از این صحبت ها، علی کفاشیان 
نایب رئیس اول فدراسیون فوتبال که تا همین چند هفته قبل 
حتی در حوالی فدراسیون فوتبال نیز آفتابی نمی شد، درباره 
اختاف فیفا و فدراســیون فوتبال درباره ماهیت فدراسیون 
فوتبال در اساســنامه جدید گفت: استقال فدراسیون دیده 
شــده اســت. الان مجمع و بعد هم هیئت رئیســه تصمیم 
گیرندگان اصلی فوتبال هســتند. به نظر تایید این اساسنامه 
ایرادی ندارد. طبق قانون مصوب مجلس، فدراســیون ها جزو 
سازمان های عمومی غیردولتی هستند. اگر این قانون برداشته 

شود، باید برای همه یکسان باشد.

نایب رئیس فدراســیون فوتبال خاطرنشان کرد: الان باید 
فیفا توجیه شود که نهاد عمومی غیر دولتی ارتباطی به نقض 
استقال فدراســیون ندارد. هر فدراسیونی ضمن اینکه تابع 
قوانین فیفا و AFC است، باید تابع قوانین کشورش هم باشد. به 
نظرم باید با فیفا خوب صحبت شود که متوجه شوند استقال 
فدراســیون فوتبال حفظ می شود و کسی در تصمیمات این 

مجموعه دخالت نمی کند.
کفاشــیان اعام کرد که به فیفا پیشنهاد کرده انتخابات 
فدراسیون فوتبال ایران با اساسنامه اصاحی برگزار شود و بعد 
از تعیین رئیس و اعضای هیئت رئیسه، درباره ابهامات مختلف 
بحث شود. او گفت: خودم به فیفا پیشنهاد دادم که اگر موارد 
کوچکی در اساسنامه مانده، اجازه دهد انتخابات برگزار شود. 

برای همین گفتم سریعا مجمع این اساسنامه را تصویب کند و 
ما انتخابات را برگزار کنیم.

وی در واکنش به اینکه فیفا تا زمان اصاح اساسنامه، اجازه 
برگزاری انتخابات را نخواهد داد، خاطرنشــان کرد: پیشنهاد 
من این اســت که با برگزاری انتخابات و تعیین هیئت رئیسه، 
فدراسیون روی ریل می افتد و صاحب پیدا می کند و می تواند 
قدم های باقی مانده برای رفع ابهامات اساسنامه را بردارد. هر 
چقدر فیفا اصاح اساسنامه را طول بدهد، فوتبال کشورمان و 

آسیا ضرر می کند. فیفا در حق فوتبال ما ظلم می کند.
وی درباره اظهارات اســامیان مبنی بر اینکه دولت باید 
برای حل مشکل پا پیش بگذارد، اظهار کرد: بحث این نیست 
که دولت ورود کند. الان فدراسیون با فیفا طرف حساب است. 

اگر مورد خاصی هست فیفا بگوید تا ما حل کنیم. اگر نیاز به 
تغییر قانون بــود، دولت باید لایحه تغییر قانون را به مجلس 
بفرســتد که کار یکی دو روز نیست. فدراسیون باید کارش را 
بکند. همان طور که در ســالیان گذشته استقال فدراسیون 
حفظ شده از این پس هم حفظ خواهد شد. هر چه در برگزاری 
انتخابات سنگ اندازی شود به ضرر ماست و مسئولیتش هم بر 

دوش کسانی است که نمی گذارند اساسنامه تایید شود.
کفاشــیان در واکنش به اینکه در صــورت توافق با فیفا، 
آیا وزارت ورزش باید از فدراســیون حمایــت و از طرفی در 
تصمیماتش دخالت کند، اظهار کــرد: وزارت ورزش موظف 
است به مجلس پاســخ دهد. از طرفی به هیئت رئیسه آینده 
می گویم که از نظر مسائل مالی نیازی به کمک دولت ندارند. 
به خصوص فوتبال ایران که سرشار از درآمد است. البته دولت 
باید در برخی مسائل باید پاسخگو باشد. به شخصه به جز یکی 

از وزرا که مرا اذیت کرد، با بقیه تعامل داشتم.
وی در بخش دیگری از صحبت هایش درخصوص احتمال 
سرپرستی اش در فدراسیون فوتبال گفت: این موضوع منتفی 
شــد چرا که من بازنشسته هســتم و مجوز لازم را هم ندارم. 
سرپرست فدراســیون نباید مشمول قانون بازنشستگی شود. 
به علت بازنشستگی قادر نیســتم اسناد و اوراق را امضا کنم. 
کفاشــیان در واکنش به اینکه گفته می شــود فعالیت هایی 
در رابطه با جلوگیری از بازگشــت او به این فدراســیون شده 
اســت، اظهار کرد: تا زمانی که انتخابات بعدی برگزار شــود، 
نایب رئیس و عضو هیئت رئیسه هســتم. قول می دهم بعد از 

انتخابات در فدراسیون فوتبال نباشم. 
تناقض در اظهار نظرات اعضای هیئت رئیسه

کفاشــیان به عنوان نایب رئیس اول، عضو هیئت رئیســه 
فدراسیون فوتبال نیز هست. او دیروز در بخشی از مصاحبه اش 
و در رابطه با اساسنامه فدراسیون فوتبال حرفهایی را به زبان 
آورد که کاما متفاوت با صحبت های ۴۸ ساعت قبل اسامیان، 
دیگر عضو هیئت رئیسه فدراسیون فوتبال بود. مشخص نیست 
که در هیئت رئیســه فدراســیون فوتبال چه می گذرد که در 
فاصله 3 روز دو اظهار نظر متفاوت درباره اساسنامه فدراسیون 

فوتبال به گوش می رسد؟!

پنجشنبه 1۲ تیر 1399
هفته 3۲ لیگ برتر انگلیس

*منچسترسیتی.................................................لیورپول)ساعت ۲3:۴5- شبکه سه (
جمعه 13 تیر 1399

هفته 33 لالیگا اسپانیا
*رئال مادرید.......................................................ختافه)ساعت ۰۰:3۰- شبکه ورزش(

برنامه پخش زنده ورزش از تلویزیون

معرفی دبیر اجرایی جدید کمیته ملی پارالمپیک

رضایی سرپرست کاروان توکیو
 باقی ماند

پس از کش و قوس های فراوان هادی رضایی سرمربی تیم والیبال نشسته 
و سرپرســت کاروان توکیو باقی ماند، اما محمد تابع به جای او سرپرست 

دبیراجرایی کمیته پارالمپیک شد.
هــادی رضایی که تا چند هفته قبل به عنوان دبیر اجرایی کمیته ملی المپیک 
فعالیت می کرد، ناگهان از ســمت خود استعفا داد. با اینکه تصور می شد این استعفا 
به معنای کنار رفتن او از ســمت سرپرســتی کاروان ایــران در پارالمپیک توکیو و 
سرمربیگری تیم ملی والیبال نشسته هم هست، اما دیروز تصمیم دیگری اتخاذ شد. 

پیرو جلسه اخیر هیئت رئیســه کمیته ملی پارالمپیک و نشست دیروز محمود 
خسروی وفا، رئیس کمیته ملی پارالمپیک و هادی رضایی، دبیر اجرایی کمیته توافق 
شد که رضایی همکاری خود را به عنوان سرپرست کاروان ایران در بازی های پارالمپیک 

توکیو ۲۰۲۰ و همچنین سرمربی تیم والیبال نشسته ادامه دهد.
همچنین کمیته ملی پارالمپیک اعام کرده با توجه به ســوابق و تجارب هادی 
رضایی طی چهار دهه گذشته از حضور وی به عنوان عضو ثابت و افتخاری هیئت رئیسه 

این کمیته بهره مند خواهد شد.
از سوی دیگر محمد تابع، معاون فنی کمیته ملی پارالمپیک، نیز با صدور حکمی 

از سوی ریاست کمیته به عنوان سرپرست دبیر اجرایی منصوب شد.

رئیــس  اداره بندر و دریانــوردی گناوه گفت: 
خط کانتینری یخچالی میان ایران و کشــور کویت 
از طریق این بندر با ارســال نخســتین محموله 
محصولات غذایی کشــاورزی فعالیت خود را آغاز 

کرد. 
داود بهــادری ، در گفت وگو با ایرنا افزود: نخســتین 
محموله این خط کشتیرانی توسط شناور لندینگ کرافت 
»آراباختر«  به میزان 16۰ تن شــامل انواع مواد غذایی 
و میوه و تره بار در قالب هشت کانتینر یخچالی به مقصد 

کشور کویت  بارگیری و صادر شد.

وی اظهار داشــت: این کشــتی ظرفیت جابه جایی 
هشت کانتینر یخچالی با ظرفیت ناخالص ۴9۷ تن دارد 
و در زمینــه صادرات محصولات کشــاورزی و دامداری 

فعالیت می کند.
رئیس  اداره بنــدر و دریانوردی گناوه افزود: صادرات 
کالا از ایــن بندر بــا توجه به فاصله کوتــاه 1۴۰ مایلی 
تــا کویــت، می تواند بــرای صادرکننــدگان هزینه های 

کمتری به دنبال داشته باشد.
وی  به موقعیــت مهم راهبــردی و جغرافیایی این 
شهرستان ساحلی  اشــاره کرد و اظهار داشت: جاده های 

مناسب دسترســی به شهرســتان، موقعیت فعلی بندر، 
تجهیزات مناســب از مزیت های نســبی این شهرستان 
اســت که باعث ترغیب و تشویق تجار و بازرگانان به این 

منطقه شده  است.
بهادری بیان کــرد: درصورت رفــع محدودیت های 
کرونایی در کشــور کویت، گناوه بــه عنوان یکی از بنادر 

صادراتی در استان بوشهر و کشور شناخته خواهد شد.
وی گفت: امیدواریم با بهره گیری از تمامی ظرفیت ها 
و توانمندی های موجود این شهرستان  صادرات کالاهای 

بیشتری به کشورهای همسایه صورت گیرد.

علیرضــا ورناصری نماینده حــوزه انتخابیه 
در مجلس  و هفتکل  اندیکا  مسجدسلیمان، لالی، 

شورای اسلامی به کرونا مبتلا شد. 
به گزارش ایرنا روابط عمومــی دفتر نماینده حوزه 
انتخابیه مسجدسلیمان، لالی، اندیکا و هفتکل در مجلس 
شورای اسامی سه شــنبه اعام کرد ورناصری به کرونا 
مبتا شده و همه نشســت ها و برنامه های وی تا اطاع 

ثانوی لغو است.
 بنا به اطاع واصله وضعیت عمومی وی مساعد است 
و برنامه های حضوری بعد از بهبودی کامل از ســرگرفته 

می شود.

رئیس  اداره تعاون، کار و رفاه اجتماعی شوش 
از تمدید دفترچه های بیمه تامین اجتماعی کارگران 
هفت تپه با دستور وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی 

خبر داد. 
به گزارش باشــگاه خبرنگاران جوان از اهواز، ســامر 
تمیمی، گفت: تمدید دفترچه های بیمه کارگران هفت تپه 
با دســتور وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی از دیروز آغاز 
شــده اســت و تا تمدید همه دفترچه های بیمه کارکنان 

ادامه دارد.
او افزود: آخرین حقوق پرداختی به کارگران شــرکت 
کشت و صنعت نیشکر هفت تپه مربوط به اسفندماه سال 
گذشته است و تاش مجموعه مدیریت شهرستان شوش 
از جمله شخص فرماندار و دادستان، پرداخت مطالبات و 

حقوق ماه های گذشته کارگران این شرکت است.
رئیس  دادگستری شوش هم با  اشاره به اینکه مطالبات 
کارکنان شرکت نیشکر هفت تپه بحق است، گفت: تا هفته 

آینده قول داده شــده که حقوق یک ماهه این کارکنان با 
فراهم شدن زمینه های لازم پرداخت شود.

صادق جعفری چگنی، اظهار کرد: در این باره توسط 
رئیس  دادگســتری خوزستان، دادســتانی این استان و 
مجموعه دســتگاه قضائی شهرستان شوش پیگیری های 

متعددی شده است.
وی افزود: با توجه به جلســات زیــادی که در مرکز 
اســتان برای امر مذکور برگزار شد، بنا است که در آینده 

نزدیک حقوق یک ماه این کارکنان پرداخت شــود و پس 
از رفع توقیف حســاب های این شــرکت، سایر مطالبات 

کارکنان نیز پیگیری خواهد شد.
رئیس  دادگستری شوش گفت: حداکثر تا هفته آینده 
قول داده می شود که این حقوق یک ماهه با فراهم شدن 
زمینه های لازم به کارکنان پرداخت شود چرا که دستگاه 
قضائی به جد پیگیر این رویداد و مطالبات بحق کارکنان 

است.

خط کشتیرانی کانتینری گناوه - کویت 
راه اندازی شد 

نماینده مسجدسلیمان 
به کرونا مبتلا شد

 سومین جهادگر حوزه سلامت کردستان 
به شهادت رسید 

محمد خورند از کارکنان پرتلاش بیمارســتان مریوان به عنوان 
سومین شــهید مدافع سلامت کردســتان در راه خدمت در عرصه 
بهداشت و درمان برای بهبود وضعیت سلامت جامعه و درمان بیماران 

کرونایی به درجه رفیع شهادت نائل آمد. 
خورند سومین شهید مدافع سامت کردستان از کارکنان فداکار بیمارستان 
بوعلی مریوان بود که در راه خدمت به بیماران کرونایی آسمانی شد، این شهید 
گرانقدر روز سه شــنبه به علت نارسایی شدید تنفسی ناشی از بیماری کرونا به 

خیل شهدای مدافع سامت پیوست.
به همین مناسبت رئیس  دانشــگاه علوم پزشکی کردستان سه شنبه شب 

پیام تسلیت صادر کرد.
فروردین امسال هم شهید محمد یاراحمدی از کارکنان پرتاش بیمارستان 
امام خمینی)ره( ســقز به عنوان اولین شهید مدافع سامت کردستان و خرداد 
ماه نیز خلیل احمدی از کارکنان پرتاش بیمارســتان بعثت سنندج به عنوان 
دومین شهید این عرصه در راه خدمت در عرصه بهداشت و درمان برای بهبود 
وضعیت ســامت جامعه و درمان بیماران کرونایی به درجه رفیع شهادت نائل 

آمده بودند.

زاینده رود به صورت مشروط باز  شد
معــاون هماهنگی امور عمرانی اســتانداری اصفهــان گفت: به 
درخواست کشــاورزان اســتان و با تصمیم کارگروه ملی و استانی 
ســازگاری با کم آبی  زاینده رود از دیروز)چهارشنبه( بصورت مشروط 

باز  شد. 
حجت الله غامی ،  در گفت و گو با ایرنا افزود:  عصر روز سه شــنبه کارگروه 
استانی مقابله با کم آبی در استان برگزار شد و با توجه به میزان ذخیره آب پشت 
سد و میزان آبی که نیاز کشت تابستانه کشاورزان است، قرار شد از چهارشنبه 

بازگشایی آب مشروط به چند تعهد کشاورزان انجام شود.
وی افزود: نخستین تعهد و شــرط بازگشایی این است که در صورتی که 
میزان ذخیره پشت سد به خط قرمز آب آشامیدنی رسید، مجددا آب کشاورزی 

قطع شود.
وی ادامه داد: همچنین کشاورزان در قبال این بازگشایی متعهد شدند که 
اگر در پاییز میزان ذخیره آب پشــت ســد به حد لازم برای کشت نرسید، آب 

برای کشت پاییزه جاری نشود.
نایب رئیــس کارگروه ســازگاری بــا کم آبی اصفهان اظهار داشــت: در 
زمان حاضر ذخیره آب پشت سد 6۴۰ میلیون مترمکعب است و برآورد میزان 
آبی که در سه ماه آینده به میزان ذخیره اضافه می شود ۲۰۰ میلیون مترمکعب 
است و پیش بینی می شود این رقم تا پایان تابستان به ۸۴۰ میلیون مترمکعب 

برسد.
غامی افزود: در ســه ماه آینده حــدود ۴۲۰ میلیون مترمکعب آب برای 
بخش کشــاورزی و محیط زیست بازگشایی خواهد شــد بنابراین با احتساب 
مصرف آب آشــامیدنی و صنعت لازم اســت میزان ذخیره پشت سد بیش از 
۲۰۰ میلیون مترمکعب در شهریور باشد یعنی خطر قرمز معادل ۲۰۰ میلیون 

مترمکعب است.

تیراندازی به اتوبوس کارکنان پتروشیمی ماهشهر 
خسارت جانی نداشت

فرماندار ماهشهر با  اشاره به اینکه حادثه تیراندازی به اتوبوس ایاب 
و ذهاب کارکنان پتروشیمی ماهشهر خسارت جانی نداشت گفت: این 
اقدام با هدف دنبال کردن خواســته های صنفی برخی رانندگان برای 

افزایش نرخ کرایه انجام شد. 
محسن بیرانوند، در گفت وگو با ایرنا اظهار داشت: عوامل تیراندازی به یک 
دســتگاه اتوبوس ایاب و ذهاب کارکنان پتروشیمی بوعلی که روز سه شنبه رخ 

داد، شناسایی شدند و به زودی دستگیر خواهند شد.
وی با تاکید بر اینکه این حادثه به هیچ وجه ناشــی از مشــکات امنیتی 
نیست، گفت: تیراندازی به صورت هوایی بود و چند گلوله نیز به قسمت انتهایی 

اتوبوس اصابت کرد.
رئیس  شورای تامین شهرستان ماهشــهر هم گفت: این حادثه تیراندازی 
کشته یا زخمی نداشت و هدف عوامل تیراندازی ایجاد رعب و وحشت بوده تا 
از این طریق فعالیت ناوگان ویژه حمل و نقل کارکنان پتروشــیمی ها را مختل 

کنند.
بــا وجود افزایش 5۰ درصدی نرخ کرایه اتوبوس هــای ویژه ایاب و ذهاب 
کارکنان پتروشیمی ماهشهر همچنان برخی رانندگان خواستار افزایش بیشتر 

نرخ کرایه هستند.

حکم برائت ۴۱ نفر از کارگران »آذرآب« اراک 
صادر شد

اراک- خبرنگار کیهان: 
عضو شورای اسلامی کار شرکت آذرآب اراک، از صدور حکم برائت 

۴1 نفر از کارگران این شرکت در دادگاه تجدید نظر خبر داد. 
جواد صابری، گفت: کارکنان و اعضای شورای اسامی کار شرکت آذرآب از 
عنایت ویژه مسئولان دستگاه قضا به پرونده کارگران شرکت آذرآب که همراه 
با رأفت اسامی بود، کمال تشکر و قدردانی را دارند و این حمایت ها را موجب 

افزایش انگیزه کارگران عرصه تولید و صنعت می دانند.
وی با بیان اینکه شــرکت آذرآب از توانمندی بالا بــرای انجام پروژه های 
بزرگ ملی برخوردار اســت، یادآور شد: انتظار داریم همانطور که رسیدگی به 
پرونده کارگران زحمتکش شــرکت آذرآب با نگاه ویژه و رأفت اسامی دستگاه 
قضا همراه بود، رســیدگی به پرونده متخلفان و عامان اصلی وضعیت کنونی 
شــرکت نیز، با توجه به قول مســاعد رئیس کل دادگستری استان به فوریت 

رسیدگی شود.

باند شرارت و ناامنی در بابلسر 
متلاشی شد

ساری-  خبرنگار کیهان:
فرمانده انتظامی  بابلسر گفت: شش شــرور سابقه داری که اقدام 
به قدرت نمایی و ایجاد رعب و وحشــت برای شهروندان می کردند در 

بابلسر دستگیر شدند.
سرهنگ حسین اسدی، افزود: در پی گزارشات مردمی مبنی بر قدرت نمایی 
و ایجاد مزاحمت برای شــهروندان توسط تعدادی اراذل و اوباش، رسیدگی به 
موضوع در دستور کار مأموران پلیس امنیت عمومی این فرماندهی قرار گرفت.
وی اضافه کــرد: پس از اقدامات اطاعاتی متهمان که با تشــکیل باندی 
شــش نفره ضمن حمل و جابه جایی مــواد مخدر، با قدرت نمایی و ایجاد رعب 
و وحشت برای شــهروندان ایجاد مزاحمت می کردند، شناسایی شده و پس از 
هماهنگی های قضایی، مأموران با تشــکیل تیم های عملیاتــی این افراد را در 

عملیاتی ضربتی دستگیر کردند.
وی از کشــف دو کیلوگرم مواد مخدر شیشه از یکی از این متهمان که آن 
را از مرز های شرقی کشور به این شهرستان حمل می کرد نیز خبر داد و افزود: 
در بازرسی از مخفیگاه متهمان چند قبضه ساح شکاری غیرمجاز، انواع ساح 

سرد و تعدادی فشنگ کشف شده است.

5 کشته در برخورد اتوبوس با سمند 
شهرکرد – خبرنگار کیهان: 

بر اثر برخورد اتوبوس اســکانیا و خودرو سمند در محور بروجن- 
لردگان حوالی روستای »گردبیشــه«، پنج نفر جان خود را از دست 

دادند. 
یک دستگاه اتوبوس اسکانیا که با ۲۲ مسافر از اصفهان به سمت خوزستان 
در حرکت بود در محور بروجن- لردگان حوالی روســتای »گردبیشــه« با یک 

دستگاه خودرو سمند برخورد کرد.
در این سانحه رانندگی، پنج نفر )راننده و سه سرنشین خودرو سمند و نیز 
یک نفر از مســافران اتوبوس( جان خود را از دست دادند و تعدادی از مسافران 

اتوبوس مصدوم که برای مداوا به مراکز درمانی منتقل شدند.

مدیرکل امور عشایر کهگیلویه و بویراحمد و خانواده اش
 در یک سانحه جان باختند

»بهمن آزادی«مدیرکل امور عشایر استان کهگیلویه و بویراحمد 
به همراه همسر و دو فرزند دخترش عصر سه شنبه در حادثه دلخراش 

رانندگی جان باختند. 
اطاعات دریافتی حاکی اســت که خودروی سمند بهمن آزادی در جاده 
بروجن-  لردگان با یک دســتگاه اتوبوس برخورد کرد و خانواده وی همگی در 

این حادثه جان خود را از دست دادند.
 در این ســانحه چهار نفر سرنشین خودروی ســمند و یک نفر سرنشین 
اتوبوس به دلیل شدت جراحات وارده در دم فوت کردند و ۲۰ نفر از سرنشینان 

اتوبوس هم مصدوم شدند. 
علت این حادثه از ســوی پلیس راه چهارمحال و بختیاری انحراف به چپ 

خودروی سمند اعام شده است.
بهمن آزادی از عشایر قشقایی شهرستان گچساران بود. 

مرحوم بهمن آزادی پیش از مدیرکلی، معاون توسعه و عمران امور عشایر 
کهگیلویه و بویراحمد، رئیس امور عشایر شهرستان های گچساران و شیراز را در 

کارنامه کاری خود داشت.

سرقت مسلحانه طلافروشی
 در اهواز ناکام ماند

فرمانده انتظامی اهواز با تایید یک فقره ســرقت 
مسلحانه در این کلانشهر گفت: سرقت یاد شده ناکام 

ماند. 
سرهنگ محسن دالوند  گفت: ساعت 19 دیروز دو نفر 
موتورسوار مسلح به ساح کاشینکف برای سرقت از دو باب 
مغازه طافروشــی در خیابان کیان اهواز اقدام به تیراندازی 

کردند.
وی افزود: ســه نفر از شهروندان در این حادثه از جمله 
یک پســربچه رهگذر  به صورت سطحی مجروح شدند که 

ماموران اورژانس آنها را به مراکز درمانی منتقل کردند. 
وی اضافه کرد: ســارقان پس از مقاومت نگهبانان مغازه 
طافروشــی و حضور مامــوران پلیــس در صحنه از محل 

متواری شدند.
وی افزود: با توجه به ســرنخ های به دست آمده تاش 
برای شناســایی و دســتگیری عامان ایــن حادثه به طور 

جدی ادامه دارد.

بخشــدار کوهسارات شهرســتان مینودشت 
در شرق اســتان گلســتان اعلام کرد که بر اثر 
گودبرداری غیرفنــی و اصولی یک قطعه زمین در 
شهر دوزین این بخش که منجر به ریزش بخشی از 
ساختمان مجاور آن شد، یک تن کشته و پنج نفر 

مصدوم شدند. 
محمدرضــا میرنیا، به ایرنا گفت: این حادثه ســاعت 
۲۲ و ۴۰ دقیقه شــب چهارشنبه رخ داد که بر اثر ریزش 
ســاختمان مجاور، شــش عضو دو خانواده ســاکن در 
ساختمان مصدوم شــدند که یکی از آنها به سبب شدت 

جراحات در دم فوت کرد.
وی افزود: پنج مصدوم دیگر این حادثه نیز بافاصله 
با حضور نیروهای امدادی از زیر آوار بیرون آورده شده و 
به مراکز درمانی مینودشــت و گنبدکاووس منتقل شدند 
که وضعیت جسمی دو نفر آنها وخیم گزارش شده است.

رئیس  اداره املاک و مستغلات شهرداری منطقه 
دو تبریــز گفت: چندین قطعــه از املاک متعلق به 
شــهرداری به ارزش ۵۰۰ میلیارد ریال کشــف و به 

شهرداری برگشت داده شد. 

سیدابوالفضل هاشمی، در گفت و گو با خبرنگاران افزود: 
این قطعات از ســال های ۷3 تا ۸9 به حال خود رها شــده 
بــود که پس از شناسایی، کشــف و ثبــت در دفتر اماک، 
نسبت به اخذ سند رســمی مالکیت اقدام و از تصرف افراد 

سودجو جلوگیری شد.
 وی ادامه داد: شناسایی و استرداد اماک فراموش شده 
از اولویت های اصلی شــهرداری برای احیا و صیانت از اموال 

شهروندان است.

کشف ۵۰۰ میلیارد ریال از املاک شهرداری تبریز

شیراز- خبرنگار کیهان : 
جلسه علنی دادگاه بررسی پرونده اخلال در 
نظام اقتصادی در شرکت پخش فرآورده های نفتی 

مرودشت به ریاست قاضی ساداتی برگزار شد.
جلســه علنی دادگاه بررسی پرونده اخال در نظام 
اقتصادی در شرکت پخش فرآورده های نفتی مرودشت 
به ریاست قاضی سید محمود ساداتی در دادگاه انقاب 

شیراز آغاز شد.
 رئیــس دادگاه انقاب فارس گفــت: این پرونده 

ســه متهم دارد کــه به جرم فروش خارج از شــبکه و 
نظام اقتصــادی ۲5 میلیون لیتــر فرآورده های نفتی 
باعث تضییــع حقوق بیت المال و اخال در سیســتم 
سوخت رسانی و کمبود میزان عرضه فرآورده های نفتی 

شده اند.
قاضی ســاداتی افــزود: این متهمــان جرائم خود 
را در فاصلــه  زمانی ســال 139۲ تــا 1395 مرتکب و 
سال 139۷ توسط ســربازان گمنام امام زمان در اداره 

اطاعات دستگیر شده اند. 

دادگاه اخلالگران نظام اقتصادی
 در شیراز برگزار شد  

دفترچه های بیمه کارگران هفت تپه تمدید شد

گودبرداری غیراصولی 
یک کشته داشت

کشف یک میلیارد ریال 
ارز تقلبی در بوکان

فرمانده انتظامی بوکان گفت: معادل یک میلیارد 
ریال ارز تقلبی خارجی توســط ماموران انتظامی این 

شهرستان کشف و توقیف شد. 
سرهنگ ســلمان حیدری،  در گفت  و گو با ایرنا اظهار 
داشــت: این میزان ارز که از کیف دســتی یک نفر عابر پیاده 
در مسیر سقز کشف شد، شامل چهار هزار و 1۰۰ دلار تقلبی 

آمریکا و یک میلیون و 55 هزار دینار تقلبی عراقی بود.
وی ادامه داد: در این ارتباط یک نفر دســتگیر و با تشــکیل 
پرونده تحویل مقام قضایی شهرستان شد. سرهنگ حیدری با  اشاره 
به خرید و فروش ارز در برخی نقاط این شهر از شهروندان خواست 
تــا از خرید و فروش ارز در معابر و خیابان ها خودداری کرده و تنها 
از مراکز و صرافی های معتبر اقدام به خرید ارز مورد نیاز خود کنند.

رئیس  کل دادگستری استان فارس از متلاشی شدن 
یک باند قاچاق سلاح در استان فارس و دستگیری متهمان 

خبر داد. 
به گزارش خبرگزاری تسنیم از شیراز حجت الاسام سیدکاظم 
موســوی با بیان اینکه از این باند هفت قبضه ســاح کلت کمری 
کشف و ضبط شد، اظهار داشــت:  این اقدام با هوشیاری نیروهای 
انتظامی در ورودی اســتان فارس و در شهرســتان آباده انجام شد 
که طی این عملیات ۲ نفر قاچاقچی دستگیر و یک دستگاه خودرو 
قاچاقچیان نیز توقیف شد. این مقام قضایی استان فارس بیان داشت 
در تحقیقات اولیه مشخص شد مبداء این محموله استان آذربایجان 
غربی بود که قاچاقچیان قصد توزیع این ســاح ها در شهرســتان 
مرودشت را داشتند که با  اشراف اطاعاتی و ورود به موقع ضابطین 

و مقام قضایی، قاچاقچیان دستگیر و این باند ساح متاشی شد.

انهدام باند قاچاق سلاح
 در استان فارس


